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Protokół Nr 5/2019 

sporządzony z posiedzenia  

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas,  

które odbyło w dniu 25 kwietnia 2019 roku.  

 

Początek posiedzenia o godz. 1000. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli radni : 

1. Ryszard Dziadak – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Tronina – Zastępca Przewodniczącego 

3. Karol Sakowski – Członek 

4. Maria Smolarek – Członek 

5. Edward Kukuła – Członek  

 

Lista obecności radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Spoza rady w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek – Wójt Gminy  

2. Teresa Nowak – Skarbnik Gminy 

 

Ponadto osoby uczestniczące w posiedzeniu Komisji poświadczyły swą 

obecność podpisem na liście obecności osób uczestniczących w posiedzeniu 

Komisji, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Ryszard Dziadak – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Omówienie materiałów na VII sesję Rady Gminy Wierzchlas  

– zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2019 r., 

b) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Łaszewie w filię. 

5. Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej. 

6. Wolne wnioski i zapytania.  
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7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi załącznik nr 3  

do protokołu. 

 

 

Ad Punkt 4 

Omówienie materiałów na VII sesję Rady Gminy Wierzchlas  

– zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2019 r., 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Pani Teresa 

Nowak, która poinformowała, że zachodzi konieczność wprowadzenia 

następujących zmian w budżecie Gminy na 2019 r.: 

 DOCHODY: 

 Zmniejszenia i zwiększenia – 5.600 zł: 

- zwroty z Funduszu alimentacyjnego do Urzędu Wojewódzkiego, 

 

 WYDATKI: 

 Zmniejszenia – 24.800 zł, w tym: 

- 11.000 zł – budowa oświetlenia ulicznego w Kraszkowicach od ul. 

Wieluńskiej do ul. Spacerowej, 

- 13.800 zł – budowa oświetlenia ulicznego w Kraszkowicach  

– ul. Kasztanowa. 

 

 Zwiększenia – 24.800 zł, w tym: 

- 19.800 zł – wykonanie nawodnienia boiska w Kraszkowicach, 

- 3.000 zł – zwiększenie składki na działalność Lokalnej Grupy Działania 

zgodnie z podjętą przez nią uchwałą (pierwotnie zaplanowano w budżecie 

na ten cel 10.000 zł), 

- 2.000 zł – zakup wzmacniacza dla Orkiestry OSP w Wierzchlesie, zgodnie  

z wnioskiem zgłoszonym na ostatniej sesji.  

 

Komisja nie miała uwag do projektu uchwały i wniosła o jej podjęcie  

na najbliższej sesji.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu 
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b) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Łaszewie w filię, 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji.  

 

Postanowienie Kuratora Oświaty w Łodzi stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 

Ad Punkt 5 

Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej. 

Komisja zapoznała się z informacją, nie miała uwag i wniosła o poddanie 

informacji pod głosowanie na najbliższej sesji Rady Gminy.  

 

Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

Ad Punkt 6 

Wolne wnioski i zapytania. 

1. Komisja zapoznała się z wnioskiem Dyrektorów Szkół z terenu Gminy 

Wierzchlas w sprawie zatrudnienia psychologa. Młodszy referent ds. obsługi 

biura rady poinformowała, że propozycja ze strony Gminy to zatrudnienie  

w wymiarze pół etatu, czyli 11 godzin tygodniowo (po 3 godziny w Zespołach 

Szkolno-Przedszkolnych w Mierzycach, Kraszkowicach i Wierzchlesie oraz  

2 godziny w Szkole w Toporowie). W ramach zatrudnienia dyrektorzy będą 

mieli obowiązek złożenia do Gminy sprawozdania z wykonywanej przez 

psychologa pracy. Psycholog zostałby zatrudniony od września br.  

Komisja wyraziła zgodę na zatrudnienie psychologa w proponowanym 

wymiarze czasu pracy.  

Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

2. Młodszy referent ds. obsługi biura Rady Gminy poinformowała,  

że Sekretarz Gminy na posiedzeniach pozostałych Komisji poprosił radnych 

o wyrażenie opinii odnośnie przeniesienia środków przeznaczonych na budowę 

Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Wierzchlesie na wykonanie stołówki 

oraz sali przedszkolnej w Mierzycach (przeróbka). Zmiana ta wynika  

z rozstrzygnięcia przetargu na stan surowy centrum, w wyniku którego 

najtańsza oferta przekroczyła wartość planowanych w budżecie środków o 100 
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tys. zł. W związku z tym Gmina ogłosiłaby przetarg na stan surowy Centrum 

Kultury w styczniu przyszłego roku, kiedy koszty wykonania zadania nie będą 

tak wysokie. Rozbudowa stołówki w Mierzycach jest zasadna, ponieważ  

po reorganizacji placówki w Łaszewie, zwiększy się liczba uczniów  

w Mierzycach, również posiłki będą dowożone z Mierzyc do Łaszewa.  

Wójt Gminy Pan Krzysztof Bednarek dodał, że obecnie przewidywane  

są dotacje w wysokości ok. 80 tys. zł na budowę stołówek. Obecnie zajmujemy 

się modernizacją stołówki i kuchni w Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Mierzycach oraz przebudową pomieszczenia na salę przedszkolną. Wójt 

zaznaczył, że sprawa rozbudowy placówki w Mierzycach jest na tę chwilę 

pilniejsza od budowy Centrum. Należy w krótkim czasie ogłosić przetarg oraz 

wykonać zadanie w ciągu wakacyjnych miesięcy. Wartość każdego z zadań 

waha się w granicach ok. 300 tys. zł. Nie mamy pewności, czy na skutek 

przetargu nie zostanie wybrana oferta, która przekroczy zaplanowaną kwotę 

środków, jednakże jest to pilniejsza sprawa.  

 

Po szczegółowej analizie Komisja przeprowadziła głosowanie, w którym 

radni zaopiniowali przesunięcie środków w następujący sposób: 

3 głosy „za”  

2 głosy „wstrzymujące”.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych.  

 

 

Ad Punkt 7 

Zamknięcie posiedzenia  

 Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany,  

w związku z tym zamknął posiedzenie Komisji.  

 

Obrady zakończono o godz. 1035.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała:              

Młodszy referent        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Kinga Raducka                Ryszard Dziadak   

 

 


